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  ش�ما مطالع�ات اولی�ه ب�رای راه ا ندازی 
و   U-PVC پروفی�ل  تولی�د  خط�وط 
ورق های پلی وود را از سال 1386 شروع و 
نخستین محصول تولیدی با نشان تجاری 
ایده آل در سال 1389 را وارد بازار کردید.
علت اینکه در کمتر از یکس�ال توانستید 
سهم مناسبی از بازار را در اختیار بگیرید، 

چه بود؟ 
معصومی: وقتی از س��ال 1386 خواستیم گروه 
صنعتی اکس��یر آسا را با نش��ان تجاری ایده آل 
راه ا ن��دازی کنی��م، به دنب��ال این بودی��م تا با 
استفاده از تکنولوژی برتر دنیا و بهره جستن از 
متخصصان و مشاوران  داخلی و خارجی از یک 
س��و و نیز به کار گیری نیروی انس��انی ماهر و 
 U-PVC دارای تخصص و دانش لازم، پروفیل
و ورق ه��ای پلی وود را به ب��ازار عرضه کنیم تا 
رقیبی جدی و س��خت برای نمونه های خارجی 
باشیم. به همین دلیل هم در تهیه مواد اولیه و 
هم استفاده از نیروی انسانی مجرب و تحصیل 
ک��رده و به کار گرفتن س��ایر عوامل تاثیر گذار 
بر روی کیفی��ت کالاهای تولید خود دقت نظر 
داش��تیم با این توضیح ک��ه تولید تجاری را در 

سال 1390 شروع کردیم.
را  اس�تانداردهایی  چ�ه  کن�ون  ت�ا    
 U-PVC توانس�ته ا ید ب�رای پروفیل های
خ�ود اخ�ذ کنی�د و اینک�ه هدفت�ان از 
چ�ه  تخصص�ی  آزمایش�گاه  راه ا ن�دازی 

بوده ا ست؟
 معصوم��ی: با توجه به اینک��ه تولید تجاری را 
از س��ال 1390 کلی��د زده ا ی��م، موفق ش��دیم 
ت��ا گواهینام��ه برلوخر آلمان و اس��تاندارد های 
مل��ی ای��ران را بگیریم. اما یک��ی از نقاط قوت 
و برجس��تگی های گروه صنعتی م��ا در بخش 
خطوط تولید این است که آزمایشگاه ما مجهز 
به مدرن ترین تجهیزات آزمایشگاهی است که 
با انجام تست های کیفی مختلف بر روند تولید 

نظارت فنی دارد.
  این تس�ت ها و نظارت های فنی ش�امل 

چه مواردی می شود؟
معصوم��ی: بخش آزمایش��گاهی ما، نس��بت به 
س��نجش درصد رطوبت، مش بندی و دانسیته 
موجود در م��واد اولیه، کنترل ابعاد، ضخامت و 
وزن پروفیل ها، تست کیفی پروفیل ها در درجه 
حرارت های مختلف، کنترل ش��فافیت س��طوح 
پروفی��ل- تس��ت UV، تس��ت ضرب��ه پذیری 
پروفی��ل در ش��رایط آب و و هوایی گوناگون و 
تست استحکام جوش اقدام می کند تا استفاده 
کنن��دگان پروفیل های U-PVC ایده آل هیچ 
گونه نگرانی از حیث مقاومت، ضد حریق بودن، 

تغییر احتمالی رنگ و... نداشته باشند.
ه�م  تولی�د  خط�وط  گس�ترش  ب�ه    

می اندیشید؟

مدیرعامل گروه صنعتی ایده آل به پرسش های خبرنگار پنجره ا یرانیان 
پاسخ می دهد

آینده ایده آل را از امروز، 
ایده آل ببینید!

وقت�ی در س�ال 1386 تصمیم گرفتند تا س�نگ بنای گروه صنعتی اکس�یر 
آس�ا را بنا نهند و هدف ش�ان توس�عه و نوآوری در صنایع U-PVC اعم از 
پروفیل های دوجداره و ش�یت های پلی وود بود و در جس�تجوی ایجاد تنوع 
در صنای�ع در و پنج�ره U-PVC و صنایع چوب پلاس�ت آنهم با  اس�تفاده 
از تکنولوژی روز دنیا برآمدند، ش�اید کمتر فعال صنعت س�اختمان به ویژه 
تولیدکنندگان صنعت درب و پنجره U-PVC تصورشان بر این مبنا استوار 
بود که در کمترین زمان ممکن، نام و نش�ان تجاری ایده آل به صورت فراگیر 
شناخته شود.وقتی با سید مرتضی معصومی مدیرعامل گروه صنعتی اکسیر 
آسا)ایده آل( قرار گفتگوی اختصاصی هماهنگ شد، اصلی ترین پرسش این 
بود که چگونه پس از یک سال فعالیت می توان به خوشنامی رسید تا آنجا که 
خواس�ته یا ناخواسته رضایت از کیفیت پروفیل های U-PVC و البته چوب 
پلاس�ت های تولیدی این گروه صنعتی زبانزد همگان شود. مدیرعامل خوش 
صحبت و اما متعهد به رعایت اخلاق حرفه ا ی در کسب و کار بیش از آنکه از 
محصولات و خدمات مجموعه تحت مدیریت اش س�خن بگوید، دغدغه این 
داش�ت که مبادا انجمن نوپای تولیدکنندگان پروفیل U-PVC از همگرایی 
ب�ه واگرای�ی و از اتحاد به تفرقه و جدایی س�وق پیدا کنند. او کم ادعاس�ت 
اما دلس�وز تا آنجا که بس�یاری از پرس�ش های خبرنگار ما را درباره کیفیت 
و خدمات کالاها و محصولات ایده آل را کمتر پاس�خ داد و اجازه خواس�ت تا 
از دغدغه ها و انتظارات صنفی س�خن بگوید و پاس�خ به این پرسش ها را به 

مهندس... جعفری مدیر برنامه ریزی شرکت وانهد.
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معصومی: ما الان بیش��تر به فکر تثبیت 
وضعیت خ��ود در  ب��ازار و حفظ تولید 
تمام ظرفی��ت خود هس��تیم، علت آن 
هم کاملا مش��خص است چرا که حاضر 
نیستیم برای پابرجا ماندن کیفیت خود 
را دس��تکاری کنیم و هرچند حاش��یه 
س��ود پروفیل های فاقد کیفیت بالاست 
اما استراتژی ما ماندگاری برند ایده آل با 

کیفیت برتردر دراز مدت است.
پروفیل ه�ای  ف�روش  نح�وه    
وود  پل�ی  ورق ه�ای  و   U-PVC
ای�ده آل ب�ه چه نح�وی اس�ت آیا 
سیس�تم فروش شما مستقیم است 
ی�ا از طری�ق نمایندگی ه�ا ف�روش 

اقدام می کنید؟
جعفری:خیل��ی ش��فاف و صریح اعلام 
می کنم که ما اصلا در هیچ کجای ایران 
نمایندگ��ی ف��روش نداریم و مس��تقیم 

س��فارش می گیریم و احساس می کنیم 
خودمان باید با مشتری ارتباط مستقیم 
داش��ته باشیم.تا بتوانیم نیازهای آنان را 
به طور آن لاین دریافت کنیم و از آنجا 
که هدف، فروش با کیفیت اس��ت برای 

همین وارد واسطه گری نشده ا یم.
  تحوی�ل کالا ب�ه موق�ع ص�ورت 

می گیرد؟
جعفری:تحویل کالا از 48ساعت تا یک 
هفته اس��ت و با توجه به بعد مس��افت 
ت��لاش می کنی��م ت��ا در کمترین زمان 
ممکن به درخواست های مشتریان خود 

پاسخ شایسته ا ی بدهیم.
  وقت�ی ب�ا برخ�ی از مش�تریان 
ش�ما گفتگو می کردی�م، می گفتند 
یک�ی از علل انتخ�اب پروفیل های 
U-PVC ایده آل کیفیت آن است 
به گونه ا ی که ضمانت نامه 20 س�اله 
دارد، توضی�ح می دهید این ضمانت 
را چگون�ه و ب�ر چ�ه اساس�ی ارائه 

می کنید؟
جعفری: واقعیت این اس��ت که ما مواد 
اولی��ه وارداتی را از ش��رکت های معتبر 
آلمانی و کره جنوبی تهیه می کنیم و به 
همین دلیل پروفیل های U-PVC این 
شرکت در تمامی ش��رایط آب و هوایی 
ایران کیفیت خود را حفظ می کند و ما 
باورمان این اس��ت که سیاست تولید با 

کیفیت یکسان را همواره حفظ کنیم.
ک�ه  اس�ت  ای�ن  واقعی�ت    
تولیدکنندگان معتب�ر داخلی نظیر 
ایده آل پروفیل ب�ا کیفیت را تولید 
و عرضه می  کنند اما در تولید درب 
و پنج�ره U-PVC گاه اش�کالاتی 
دی�ده می ش�ود ک�ه باع�ث ایج�اد 
ذهنیت منفی شده ا س�ت. شما برای 
رف�ع این مش�کل چه پیش�نهادی 

دارید؟
جعفری:بای��د دق��ت کنی��م ک��ه این 
اش��کالات متوج��ه تولی��د کنن��دگان 
پروفیلU-PVC اس��ت، ی��ا تقصیر و 
کوتاهی ناشی از عملکرد مونتاژکاران و 
سازندگان درب و پنجره است. بنابراین 
مردم باید این تفکیک را قایل ش��وند. 
ما در خص��وص پروفیل ه��ای تولیدی 
خود به مصرف کنن��ده نهایی ضمانت 
می کنی��م که اگر پروفیل آس��یب دید، 
مس��ئولیت آن با ما است. اما حتما باید 
مونتاژ کاران و سازندگان درب و پنجره 
U-PVC هم ضمانت نامه های لازم را 
که مسوولیت و خدمات آنها را پوشش 
دهد، ب��ه مصرف کنن��دگان خود ارائه 
کنند.البته ما در ش��رکت ایده آل علاوه 
ب��ر ضمانت نام��ه کیف��ی پروفیل های 
U-PVC، در ح��ال برنامه ریزی برای 
نظارت مس��تقیم روی خط��وط مونتاژ 
و س��اخت درب و پنج��ره هس��تیم تا 
به طور غیر مس��تقیم و تلفن��ی و یا با 
مراجعه به محل تولی��د درب و پنجره 
U-PVC، از نزدی��ک ب��ر روند تولید 
آنها نظارت داش��ته باشیم و در صورت 
نیاز توصیه های فنی و ظرافت های کار 
با پروفیل را به مش��تریان خود آموزش 

دهیم.

u-pvc سخني با انجمن تولید کنندگان پروفیل هاي

با همگرايي و همدلي، مطالبات 
توليد را دنبال كنيد

سید مرتضي معصومي
مدیر عامل گروه صنعتي ایده آل

اگر ما قواعد انتقاد را رعایت کنیم همه انسان هاي منصف از انتقاد 
کردن خوشش��ان مي آید، منتها چون قواعد را رعایت نمي کنیم 
انتقاد ش��کل عیب جویي به خود مي گیرد که پس��ندیده نیست 
اعتقادم براینس��ت که نباید محس��نات انجم��ن را نادیده گرفت 
واقعاً زحمت کش��یدند و کارهاي بزرگي انجام دادند دوس��تاني 
که انجمن را بنا نهادند و در حال حاضر مس��ئولیت دارند، افراد 
محترمي هس��تند. اما انتظار ما این اس��ت که ب��ه جاي ورود به 
برخي مسائل حاشیه اي یا رس��انه اي کردن تفاوت سلیقه ها دور 
هم بنش��ینیم و درباره اصلي ترین انتظ��ارات و چالش هاي پیش 

روي تولیدکنندگان پروفیل upvc چاره اندیشي کنیم.
وقتي ش��اهد فروش پروفیل خارجي هس��تیم یکي از دلایل آن 
مي تواند تقاضاي بیش از عرضه باش��د و یا اینکه تولیدکنندگان 
داخلي به دلایل��ي نمي توانند از ظرفیت ه��اي تولید خود براي 
عرض��ه محصول ب��ه ب��ازار داخلي اس��تفاده کنند م��ا در عین 
رقاب��ت مي توانیم بر س��ر منافع و مطالب��ات گروهي خویش به 
اش��تراك نظرهاي زیادي برسیم در حال حاضر به نظر مي رسد 
تولیدکنن��دگان داخلي با مش��کلاتي از قبیل : تهی��ه مواد اولیه 
باکیفی��ت خوب، م��راودات بانکي، ثابت نبودن ن��رخ ارز، کمبود 
نقدینگي )س��رمایه در گ��ردش( توان اس��تفاده از ظرفیت هاي 
تولیدي خود را نداش��ته باشند و شرکت هاي خارجي با استفاده 
از ای��ن نقطه ضعف هاي تولید کنندگان داخلي، اقدام به فروش 
محص��ولات خود در بازارهاي ای��ران مي نمایند که برخي از آنها 
فاقد کیفیت لازم بوده و باعث مخدوش ش��دن ذهن مشتري در 

مورد کیفیت محصولات پروفیل upvc مي گردد.
انتظار صنفي دیگر از دوستان انجمن این است که راهکاري براي 
رتب��ه بندي پروفی��ل ها در نظر بگیرند تا بت��وان بر نظام قیمت 
گذاري هم اثر گذاش��ت به نحوي که وقتي اس��تعلام قیمت در 
خصوص پروفیل ها و پنجره ها خواس��ته شد بتوان این قیمت را 
بر اس��اس استانداردهاي مورد تأیید نهادهاي نظارتي )استاندارد 

و ... ( و انجمن اعلام کرد.
این ساز و کار قیمتي باید به گونه اي تعیین گردد که مشخصات 
فني آن هم مش��خص باش��د در حال حاضر معضل اس��تفاده از 
پروفیل upvc بي کیفیت به دلی��ل برگزاري مناقصات دولتي و 
انبوه س��ازي بدون در اختیار داشتن حداقل استانداردهاي لازم 

بیداد مي کند.
انتظار دیگر صنفي از انجمن اینس��ت که راهکاري براي وضعیت 
نابسامان فعلي رابطه کیفیت و قیمت براي مصرف کننده نهایي 
پی��دا کنند تا مصرف کننده با آگاه��ي بتواند انتخاب نماید. این 
هش��دار را باید ج��دي گرفت که ت��داوم ج��ولان پروفیل هاي 
بي کیفیت در صنعت در و پنجره upvc  که به عنوان پروفیل با 
کیفیت به فروش مي رسد،  باعث مخدوش شدن ذهنیت مردم و 

به خطر افتادن منافع همه تولید کنندگان خواهد شد.
س��خن آخر اینکه انجمن محلي اس��ت براي اندیش��یدن درباره 
مناف��ع همه با حفظ اصول رقابت در بازار به منظور رس��یدن به 

اشتراك نظر، همگرایي و همدلي.    به امید آن روز
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